

---

**PROTOKOLL FRÅN SESAM RÅDSMÖTE 2003-05-08**


---

**Närvaro- och sändlista**

| <b>Intressent</b>                               | <b>Närvarande</b> | <b>Protokoll</b> |
|---|-------------------|------------------|
| AerotechTelub                                   |                   |                  |
| <i>Claes Wadsten, ordf. SESAM råd</i>           | x                 | x                |
| Ericsson Microwave System AB                    |                   |                  |
| <i>Tommy Andersson</i>                          |                   | x                |
| Ericsson Saab Avionics AB                       |                   |                  |
| <i>Billy Johansson</i>                          |                   | x                |
| FMV   |                   |                  |
| <i>Johan Hallén</i>                             |                   | x                |
| <i>Ulf Wåhlén</i>                               | x                 | x                |
| <i>Martin Wååk</i>                              | x                 | x                |
| FOI   |                   |                  |
| <i>Lena Sporre</i>                              |                   | x                |
| SAAB AB   |                   |                  |
| <i>Mats Ekman</i>                               | x                 | x                |
| Saab Bofors Dynamics AB                         |                   |                  |
| <i>Curt Merckell</i>                            | x                 | x                |
| Saab Combitech Systems AB                       |                   |                  |
| <i>Göran Backlund</i>                           | x                 | x                |
| SaabTech System AB                              |                   |                  |
| <i>Björn Bergström</i>                          |                   | x                |
| <b>Representanter från arbetsgrupperna</b>      |                   |                  |
| Ag Teknik                                       |                   |                  |
| <i>Ordf. Lars Asplund, Uppsala Universitet</i>  |                   | x                |
| Ag Metodik                                      |                   |                  |
| <i>Ordf. Håkan Edler, CTH</i>                   |                   | x                |
| Ig Programvarusäkerhet                          |                   |                  |
| <i>Ordf Inga-Lill Bratteby-Ribbing, FMV</i>     |                   | x                |
| <b>SESAM sekretariat</b>                        |                   |                  |
| <i>AerotechTelub, Anna Kåsjö, Kåsjös Kontor</i> | x                 | x                |

**PROTOKOLL FRÅN SESAM RÅDSMÖTE 2003-05-08**

---

**FÖRSLAG TILL DAGORDNING**

1. Mötets öppnande
2. Val av ordföranden och sekreterare
3. Fastställande av dagordning
4. Föregående protokoll
5. Nya medlemmar
6. Övriga medlemsangelägenheter
7. Rapport från Teknikgruppen
8. Rapport från Metodikgruppen
9. Rapport från Programvarusäkerhetsgruppen
10. Planering inför höstseminariet
11. Val av valberedning
12. Övriga frågor

**1. MÖTETS ÖPPNANDE**

Ordföranden Claes Wadsten hälsade de närvarande välkomna och förklarade vårens Rådsmöte öppnat.

**2. VAL AV ORDF OCH SEKR FÖR MÖTET**

Till ordf för mötet valdes sittande, Claes Wadsten och till sekr Anna Kåsjö.

**3. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING**

Dagordningen fastställdes enligt utskickat förslag till dagordning.

**4. FÖREGÅENDE PROTOKOLL**

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

**5. NYA MEDLEMMAR**

Följande fyra företag har ansökt om medlemskap

som informationsmedlem

CR&T, Carlstedt Research & Technology AB, kontaktman Ulf Gunneflo

som arbetsgruppsmedlem

Volvo Construction Equipment Components AB, kontaktman Mats Karlsson

LUTAB, kontaktman Per Gästgivar

Aonix AB, kontaktman Bengt Conradi

De tre som ansökt som arbetsgruppsmedlem deltagar i Ig Programvarusäkerhet.  
Alla fyra ansökningar beviljades.

**PROTOKOLL FRÅN SESAM RÅDSMÖTE 2003-05-08**

---

I Ig Programvarusäkerhet deltagar två företag som ej är medlemmar, Syntell AB och SwedPower AB. Om dessa två företag vill fortsätta i gruppen så måste de snarast skicka in ansökan om att bli medlem. Kansliet skickar påminnelse till dem.

**6. ÖVRIGA MEDLEMSKAPSANGELÄGENHETER**

Combitech Systems nya representant i rådet, Göran Backlund, presenterade sig, han efterträder Bo Hagerf som tidigare var deras repr. Combitech är för närvarande ej med i någon arbetsgrupp men Göran har skickat ut information inom företaget vilka grupper som finns och kommer att anmäla deltagare.

Rendezvous har ännu inte kommit ut i år och det beror på att den drivande kraften Ingemar Carlsson inte har haft tid. Alla medlemmar har i uppdrag att lämna eller tipsa om artiklar. Curt har haft kontakter med ordf i TTG men det har än så länge inte resulterat i någon artikel.

Hemsidan har inte blivit uppdaterad på länge men det är på gång nu och den skall uppdateras innan sommaren.

**7. RAPPORT FRÅN TEKNIKGRUPPEN**

Ordf för gruppen, Lars Asplund, kunde inte närvara men hade bett Mats Ekman att avge rapport. Följande fyra mikroprojekt är på gång:

- 1) RTOS med stöd för flera kritikalitetsnivåer.
- 2) Observerbarhet hos och debuggningstöd för realtidssystem
- 3) Linux för realtid
- 4) Bygg- och CM stöd för "multi-programvara" (Hantering av gemensam programvara som skall köras på flera olika plattformar)

Lars Asplunds har funderingar på att anordna en kurs/seminarium om hur "Systemsäkerhetsfrågor måste komma in i tidig utveckling eftersom påverkan kan fås både på Hw-design och Sw-design".

Större engagemang från medlemsföretagen önskas/efterfrågas. Nästa möte är planerat till den 10 juni.

**8. RAPPORT FRÅN METODIKGRUPPEN**

Ordf för gruppen kunde inte närvara och ingen rapport lämnades. Besluts att Claes kontaktar Håkan Edler för att höra vad de har på gång.

**9. RAPPORT FRÅN IG PROGRAMVARUSÄKERHET**

Ordf, Inga-Lill Bratteby-Ribbing, kunde inte närvara så hon skickade en rapport som bifogas protokollet.

**PROTOKOLL FRÅN SESAM RÅDSMÖTE 2003-05-08**

---

**10. PLANERING INFÖR HÖSTSEMINARIET**

IT-säkerhet är ämnet för höstseminariet. Claes har pratat med ett antal föreläsare.

**11. VAL AV VALBEREDNING**

Representant från FMV skulle väljas. Martin Wååk åtog sig uppdraget att ingå i valberedningen tillsammans med Mats Ekman som tidigare är vald.

**12. ÖVRIGA FRÅGOR**

Inga övriga frågor fanns.

Ordförande förklarade vårens rådsmöte avslutat.

Bilagor

IG Programvarusäkerhets verksamhetsrapport